
Motioner föreningsstämma 2020 
Styrelsens åsikter 
 
Motion - Föreningsrum 1  
Styrelsen anser att förslaget om att ha motionsrummet på Jöns Rundbäcksplats 1 är rimligt 
och anser att röstningen på årsmötet får avgöra. Det behöver dock finnas tydliga regler på 
vem som ska vara ansvarig för rummet och vilka som ska få nyttja det. Budgeten får även 
diskuteras då vi anser att den är något hög.  
 
Motion - Föreningsrum 2  
Liknande motion. Se ovan.  
 
Motion - Vicevärd  
Styrelsen anser att det vore bra att ha en vicevärd som sköter om fastighetsskötsel. Rune hade 
kunnat tänka sig en sådan roll med en timlön på 250 kronor.  
 
Motion - Bastu  
Styrelsen anser att det är en bra idé att byta ut vårt nuvarande spabad till en bastu. Detta 
eftersom att spabadet oftast inte fungerar samt att det är mycket jobb med det. 
Föreningsstämman får avgöra om spabadet endast ska säljas eller om någonting nytt ska 
läggas till och vad det i så fall får kosta.  
 
Motion - Staket  
Styrelsen anser att motionen om att ha staket in till innergården är ett bra förslag och står 
bakom detta.  
 


